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Que ce soient les procès, la prison ou les jaloux, rien ne semble pouvoir
désarçonner Smole, figure incontournable du graffiti à Montpellier et dans le sud
de la France : Dix ans déjà qu'il pose son nom avec style et humour dans les rues
de sa ville, ou sur les trains et métros d'Europe. Loin des effets de mode et des
projecteurs du graffiti star-system, il poursuit son parcours sans relâche et compte
bien vivre sa passion jusqu'au bout, quel qu'en soit le prix. Vous l'aurez compris,
Smole est un graffiti addict, et il accepte aujourd'hui de lever le voile sur une infime
partie de son œuvre.

Trials, jail or jealousies, nothing seems ever to stop Smole, a major actor of the
graffiti scene in Montpellier and the South of France. He has for ten years been
writing his name with style and humour in his hometown's streets or on European
trains and subways. Far away from fashionable graffiti and its star-system
spotlights, he continues on his path without a break, determined to live his
passion until the end, whatever it takes. You get the picture: Smole is a graffiti
addict. Today, he lifts the curtain on a tiny part of his artwork.

1> Paris, France // 2 to 3> France 

Smole / France





2> Napoli, Italy - 2007  // 3> Napoli, Italy - 2007 013

Playboys / On tour

0121>Napoli, Italy - 2007 

1 2

3



1

2

3

057

Europe / Romania / Bucharest / Subways

0561 to 3> [Subway] Bucharest, Romania - 2006
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Europe / France / Lille / Subways

1> [Subway] Lille, France
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2 to 3> [Subway] Lille, France
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